



# PORTEUR TRACTEUR CLAAS /CLAAS TRACTOR RIDE-ON REF. 8126 - EAN BARCODE: 8016200000792



MADE IN  
FRANCE



**1-3** ans  
years



95 x 31 x 36 cm  
37.40 x 12.20 x 17.72 inches



590 x 265 x 330 mm  
23.22 x 10.43 x 12.28 inches



52 dm<sup>3</sup>  
1.83 ft<sup>3</sup>



2.8 kg  
4.40 lbs



3.30 kg  
6.61 lbs

Packing Unit : 1

## PORTEUR TRACTEUR CLAAS 1ER ÂGE À VOLANT DIRECTIONNEL AVEC KLAXON ET REMORQUE AVEC PELLE ET RÂTEAU

Un petit tracteur Claas tout mignon et plein d'astuces qui accompagne votre enfant dès 12 mois. Il est équipé d'un volant directionnel avec klaxon pour développer sa motricité fine et globale tout en s'amusant à se faufiler d'un bout à l'autre de la maison ou du jardin. Il est accompagné d'une remorque, d'une pelle et d'un râteau pour encore plus de jouabilité.

Cette réinterprétation du tracteur Claas Arion 470 est intégralement fabriqué en France à partir d'au moins 90 % de plastique recyclé et a été conçu pour résister aux plus intrépides des enfants !

## CLAAS 1ST AGE TRACTOR WITH DIRECTIONAL STEERING WHEEL, HORN, TRAILER WITH RAKE AND SHOVEL

*A cute little Claas tractor full of tricks to accompany your child from 12 months. It's equipped with a directional steering wheel and horn to develop fine and gross motor skills, while having fun getting from one end of the house or garden to the other. It comes with a trailer, shovel and rake for even more playability.*

*This reinterpretation of the Claas Arion 470 tractor is made entirely in France from at least 90% recycled plastic, and has been designed to withstand the most intrepid of children!*

Falk Toys - 22 rue Jean Mermoz - 01100 Oyonnax - France

Tel : +33 (0) 4 74 77 50 46 - Fax : +33 (0) 4 74 77 60 61 | Email : commercial@falquet.fr | Website : www.falk-toys.com

This document is the property of Plastiques Falquet & Cie, any reproduction of this document in whole or in part must be officially authorized by Plastiques Falquet & Cie